Артикль

Ми використовуємо неозначений артикль A/AN коли гоовримо про щось в загальному 

Emily has got a dog.

З іменниками у однині, зі злічуваними іменниками у однині

It`s a panda

Коли ми говоримо про те хто є ким по-професії.

Creg is a teacher.
Прикметник+іменник

A beautiful girl
Артикль The

Використовуємо коли:

1.Говоримо про щось конретне, або про те, що згадується повторно у реченні та мові.

That`s the man I told you about.

2.З іменниками, що є єдині в своєму роді.

THE sky, the moon, 

З назвами річок, The Thames, the Dnipro

Групи островів the Maldives

Пустелі The Sahara

Океани the Atlantic

Канали the Bridgewater

Країни які включать у свою назву такі слова як State, Kingdom, Republic (the UK)

З географічними поняттями такими як the North Pole/Arctic/ Amazon, the South of England, the North/East/South/West.

З назвами музичних інструментів the piano
З прізвищами сімей The Browns, 

З національностями, що закінчуються на такі звуки –sh, -ch, -ese – the Polish

З титулами: the King, the Prime Minister, але не вживається з ти тулами, коли маємо власне ім`я – Queen Elizabeth.

Не використовуємо The
1.Коли маємо незлічувані та іменники у множині коли говоримо про щось в загальному.

Huskies pull sledges over the snow.

З власними іменами Alan is a doctor.

З мовами ,якщо після назви мови не стоїть слова language
I speak Spanish. The Spanish language.

З назвами країн, якщо вони не мають у назві слів Kingdom, State, Republic

З назвами вулиць , парків, міст, гір, одиноких островів, озер, континентів

Wilson Street, Hyde Park, Rome, Mount Olympus, Ireland, Lake Windermere, Asia

